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Проблемные вопросы разграничения мошенничества и гражданско-правовых отношений
Статья посвящена вопросам разграничения мошенничества и коммерческой деятельности, а также проблемам доказывания 

умысла преступника при расследовании мошенничества. Исследуются проблемные вопросы установления субъективной стороны 
преступления, а именно доказывания виновности лица, освещаются практические проблемы правоприменения. Обосновывается не-
обходимость дальнейшего совершенствования системы уголовного законодательства с целью защиты прав граждан от преступлений, 
совершаемых под прикрытием гражданского договора купли-продажи или оказания услуг.
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Challenging Issues of Demarcation between Fraud and Civil Law Relationships
The article is devoted to questions of delineation of fraud and commercial activities, and problems of proving intent of the offender in fraud 

investigations. The problematic issues of establishing the subjective side of the crime, namely, proving the guilt of a person, are covered, practical 
problems of law enforcement are covered. The need for further improvement of the criminal law system is substantiated, with the aim of protecting 
the rights of citizens from crimes committed under the guise of a civil contract of sale or provision of services.
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